



## Protokoll Sektionsmöte 4

**Datum: 2018-05-24**

**Tid: 17.15**

**Plats: Sal Delta, Lindholmen**

### §1. Mötets öppnande

Mötet förklaras öppnat utav Sjösektionens ordförande Johanna Staaf klockan 17.26.

### §2. Fastställande av röstlängden

Mötet godkänner röstlängden.

### §3. Val av mötesordförande

Mötet nominerar Johanna Staaf till mötesordförande.

Mötet väljer Johanna Staaf till mötesordförande.

### §4. Val av mötessekreterare

Mötet nominerar Niki Blässar till mötessekreterare.

Mötet väljer Niki Blässar till mötessekreterare.

### §5. Fastställande av Dagordning

Mötet beslutar godkännande av dagordning.

### §6. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

### §7. Val av två justerare tillika rösträknare

Mötet nominerar Marcus Eriksson och Anders Larsson till två tillika rösträknare.

Mötet väljer Marcus Eriksson och Anders Larsson till två tillika rösträknare.

### §8. Mötets behöriga utlysande

Preliminär Kallelse har utlysts två veckor innan och Slutgiltig kallelse utlysts 3 kalenderdagar innan möte.

### §9. Meddelande

#### - Styret

Mattias Westergren meddelar att Styret fått meddelande av kårledningen att det inte mera tillåts att ge eller sälja "svart alkohol" till nya studenter från och med nu. Svart alkohol innebär alkohol som köpts utanför Sverige. Många frågor kom upp i diskussionen, bland annat: "Kan man dricka upp dem man har?" "Från när exakt börjar detta gälla?".



Mattias Westergren meddelar även att nya GDPR lagen träder i kraft i morgon vilket innebär striktare regler om vilken information sjösektionen kan samla in och all informationshämtning måste ha ett syfte. Styret har börjat gå igenom sin information och därefter kommer arbetet fortsätta med alla föreningar inom sjösektionen.

Johanna Staaf meddelar att den årliga räkkryssningen är inställd. Styret har haft mycket otur med bokningen. Istället hålls räkkryssningen på hösten efter mottagningen.

- Frasses  
Har puben ute på kajen idag. Har hållit i resan för Vinterspelen 2018 som Frasses inte vann. Var med i cortegen. Gick sådär när inte bilen fungerade.
- SjöNollK  
Planerar mottagningen och önskar alla ordföranden att stanna kvar efter sektionsmötet för att kunna koordinera gemensamma händelser. Bastun är bokad!
- SHIPPING  
Nya ordförande Antonia Carlsson Mars presenterar sig och meddelar att Shipping förhoppningsvis har en ny kassör efter idag. Meddelar att om någon har någonting som Shipping skall göra nästa år, hör av er till dem. De skall försöka göra ett så bra Shipping som möjligt!
- SJÖLOG  
Sjölog ordnade mässan och har valt nya Projektledare och kassör.
- Fartygskommittén  
Båten är nästan i vattnet. Just nu planerar fartygskommittén Tysklandsresan för hösten angående datum.
- Dickson IF  
Ingen närvarande
- Trädgårdsmästeriet  
Ingen närvarande
- PubF  
Ingen närvarande.
- Olivias Byssa  
Inte mycket på gång just nu. Har 4 nya medlemmar som grillar just nu.
- SJUU  
Inte mycket som har hänt i vår. Pluggfika hålls nästa lördag av den nya SJUU ordföranden.



- CHAMM

Tackar för att mötets hållits på engelska och uppskattar det verkligen. Nästa gång kommer det flera från CHAMM då de vet att mötet hålls på engelska. CHAMM hade en intressant studieresa till Swedish Club. Tyvärr fanns det begränsade platser men nästa gång möjligtvis fler platser och alla är välkomna. CHAMM kommer ordna studieresa till Hamburg 4-7 september för en mäsas. Om ni har intresse eller frågor skicka meddelande till [info.chamm@gmail.com](mailto:info.chamm@gmail.com).

## §10. Propositioner

Ändring i Stadgan för SJÖLOGs invalsperiod (Se bilaga 1).

Mötet godkänner propositionen.

Styret önskar att bordlägga Revisor för verksamhetsåret 18/19 och bestämma det på ett styret mötet istället.

Mötet godkänner propositionen att skjuta framåt valet av revisor för verksamhetsåret 18/19.

## §11. Motioner

Inga motioner.

## §12. Fastställande av val

STYRET:

Valberedningen nominerar Rickard Pålsson till Ordförande.

Mötet godkänner Rickard Pålsson till Ordförande.

Valberedningen nominerar Denise Pettersson till Vice ordförande.

Mötet godkänner Denise Pettersson till Vice ordförande.

Valberedningen nominerar Nathalie Tellberger till Kassör.

Mötet godkänner Nathalie Tellberger till Kassör.

Valberedningen nominerar Isa Norén till Informationsansvarig.

Mötet godkänner Isa Norén till Informationsansvarig.

Valberedningen nominerar Ellinor Johansson till Utbildningsansvarig.

Mötet godkänner Ellinor Johansson till Utbildningsansvarig.

Valberedningen nominerar Christoffer Bokstedt till ALF.

Mötet godkänner Christoffer Bokstedt till ALF.



## SHIPPING:

Valberedningen nominerar Tobias Martin till Kassör i Shipping  
Mötet godkänner Tobias Martin till Kassör i Shipping.

## SJÖLOG:

Valberedningen nominerar Louise Ek till Projektledare i SJÖLOG.  
Mötet godkänner Lousie Ek till Projektledare i SJÖLOG

Valberedningen nominerar Anders Lasrrson till Projektledare i SJÖLOG.  
Mötet godkänner Anders Lasrrson till Projektledare i SJÖLOG

Valberedningen nominerar Didrik Isaksson till Kassör i SJÖLOG.  
Mötet godkänner Didrik Isaksson till Kassör i SJÖLOG

## OLIVIAS BYSSA:

Valberedningen nominerar Markus Eriksson till Ordförande i Olivias Byssa  
Mötet godkänner Markus Eriksson till Ordförande i Olivias Byssa.

Valberedningen nominerar Oskar Palm till Kassör Olivias Byssa  
Mötet godkänner Oskar Plam till Kassör i Olivias Byssa.

## VALBEREDNINGEN:

Styret nominerar Joanna Sievers till valberedningen  
Mötet godkänner Joanna Sievers till valberedningen

Styret nominerar Hanna Bigseth till valberedningen  
Mötet godkänner Hanna Bigseth till valberedningen

Styret nominerar Didrik Isaksson till valberedningen  
Mötet godkänner Didrik Isaksson till valberedningen

- Fastställande av preliminär budget 17/18

Budgeten för året är preliminär. Kassören är just nu till sjöss.  
Mötet godkänner preliminära budgeten 17/18



§13. Övriga frågor

Inga frågor med ett meddelande av nya SJUU ordförande: Pluggfika kommer hållas på lördag på L's, alla är välkomna!

§14. Utlottnings av fint pris (200 SEK in kokboken).

Vinnare: Tobias Martin.

§15. Mötets avslutande

Johanna Staaf tackar för mötet och förklarar mötet avslutat kl. 18.16

|                                |                           |
|--------------------------------|---------------------------|
|                                |                           |
| Mötesordförande: Johanna Staaf | Sekreterare: Niki Blässar |
|                                |                           |
| Justerare:                     | Justerare:                |